
Protokollsutdrag IdN sammanträde 2015-04-14 

Sida 1 av 3 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 60 
Senareläggning av genomförande av beslutad taxeändring 2015 för  
vuxenverksamhet på prioriterade ungdomstider för vidare 
utredning. 
Dnr. 413-520-2014.  

 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  
 

1. Idrottsnämnden föreslår kommunfullmäktige att senarelägga genomförandet av 

beslutad taxeändring för vuxenverksamhet på prioriterade ungdomstider, enligt 

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att tillsammans med berörda 

idrottsförbund träffa överenskommelse om åtgärder under 2015 för att se till att 

ungdomstider enbart fördelas till barn och ungdomar, och i förekommande fall till 

elitlag, i enlighet med de av nämnden godkända fördelningsprinciperna.    

 

ÄRENDET 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Regina Kevius (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: I grund och botten tror vi att det är nödvändigt med ekonomiska styrmedel för 

att frigöra attraktiva träningstider till barn och ungdomar. Vi inom Alliansen står fast vid vår 

uppfattning att det är det idrottspolitiska programmet som ska styra idrottsnämndens arbete 

och prioriteringar. Det var också mot bakgrund av det idrottspolitiska programmet som vi la 

fram förslaget att göra om fördelningsprinciperna och revidera taxorna i syftet att ge barn och 

unga mer utrymme på attraktiva träningstider. En enig nämnd gjorde då bedömningen att 

vuxen- och elitförningar har bättre förutsättningar för att träna på obekväma tider men ansåg 

att det behövdes ekonomiska styrmedel för att få ett reellt genomslag i det arbetet.   

 

Vi står principiellt fortfarande kvar vid nämndens tidigare ställningstagande avseende taxorna 

och fördelningsprinciperna. Däremot ser vi att beslutet inte fått önskad effekt då det inte 

frigjort mer tider till barn- och ungdomsidrotten utan istället blivit en ekonomisk börda för 

föreningarna. Syftet var aldrig att öka nämndens intäkter utan var tänkt som ett ekonomiskt 

styrmedel.  Vi är därför beredda att skjuta upp implementeringen av de nya taxorna och ge 

idrottsförvaltningen i uppdrag att föra en dialog med specialidrottsförbunden och föreningarna 

i syfte att hitta en lösning på hur fler tider ska frigöras för barn- och ungdomsidrotten. Vi 

förutsätter dock att förvaltningen håller nämnden kontinuerligt uppdaterad.  
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Ersättaryttrande  

Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och Kristdemokraternas särskilda uttalande. 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


